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Genom	föreningens	arrendeavtal	med	Nacka	Kommun	erbjuder	vi	våra	
medlemmar	en	unik	möjlighet	att	=iska	med	nät	i	våra	vatten.	Vi	ser	som	en	
av	våra	viktigaste	uppgifter	att	öka	intresset	för	=isk	och	=iske,	och	hoppas	
detta	skall	leda	till	att	allt	=ler	söker	sig	till	vår	förening.		

Som	ett	viktigt	steg	mot	att	förbättra	kontakten	med	våra	medlemmar	
lanserade	vi	förra	året	en	ny	hemsida,	saltis:isk.nu,	som	hittills	haft	=ler	än	
7000	besökare.	Vi	vill	gärna	att	hemsidan	blir	ett	aktivt	forum	för	
information	och	dialog.	Här	är	bloggen	en	utmärkt	kanal.	AG ven	om	vårt	
of=iciella	namn	fortsatt	kommer	att	vara	Saltsjöbadens	Fiskevårdsförening,	
så	blir	saltis:isk.nu	vårt	kommunikativa	kännetecken.		

Ett	livskraftigt	=iskebestånd	i	ekologisk	balans	är	själva	grunden	för	ett	
givande	och	hållbart	=iske.	Som	ett	led	i	att	ständigt	söka	vägar	till	att	
förbättra	fortplantningsområden	för	=isk	har	vi	installerat	ytterligare	två	
risvasar,	en	vid	Mellangårdsholmen	och	en	i	Neglingemaren.	Vi	kommer	
framöver	att	försöka	följa	upp	effekterna	av	dessa	insatser.	Ett	prov=iske	
genomfördes	under	året	och	vi	avser	fortsatt	att	använda	denna	metod	för	
att	kartlägga	=iskbestånden.		

Föreningen	stöder	aktivt	projektet	att	restaurera	Erstaviksbäcken,	som	
syftar	till	att	förbättra	öringens	lekmöjligheter,	nu	senast	med	ett	bidrag	på	
15000	kronor.		

I	syfte	att	öka	allmänhetens	intresse	för	=isk	och	=iske	genomförde	vi	den	1	
april	i	Saltsjöbadens	Centrum,	”Fiskar	i	våra	vatten”,	där	väl	pålästa	
skolungdomar	visade	upp	och	informerade	om	de	vanligast	förekommande	
=iskarterna.	Intresset	var	mycket	stort	och	aktiviteten	resulterade	bland	
annat	i	ett	antal	nya	medlemmar.	Vi	återkommer	med	”Fiskar	i	våra	vatten”	
den	14	april	i	år,	med	start	klockan	11.00.	

Saltsjöbaden	den	21	mars	2018	
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